
1 

 

Zápis ze zasedání Akademického senátu FLD ČZU v Praze  

Datum jednání: 13. 4. 2023  

Čas zahájení: 15:45  

Místo konání: L125  

Přítomni:  

Za akademický senát: doc. Ing. Lukáš Bílek, Ph.D.; doc. Ing. Vítězslava Pešková, Ph.D.; Ing. 
Ondřej Dvořák; Ing. Radim Löwe, Ph.D.; doc. Ing. Oto Nakládal, Ph.D.; Ing. Miloš Ježek, 
Ph.D.; Ing. Bc. Petra Palátová, Ph.D.; Bc. Benjamín Petržela; Samuel Gavaľa; Bc. Josef 
Michna, doc. Ing. Peter Surový, Ph.D.; Ing. Tereza Hüttnerová; Bc. 

Omluveni: - 

Hosté: prof. Ing. Róbert Marušák, PhD., Ing. Martin Prajer, Ph.D. 

Program jednání: 

1. Kontrola zápisu z předchozího zasedání a hlasování formou per rollam 
2. Výroční zpráva o hospodaření 
3. Rozpočet FLD ČZU pro rok 2023 včetně kapitálového rozpočtu 
4. Různé 

 
Předseda AS FLD doc. Nakládal přivítal všechny členy na zasedání a také hosty. Dále 
postupoval zahájením prvního bodu programu. 

1. Kontrola zápisu z předchozího zasedání  

Předseda senátu doc. Nakládal vyzval senátory, aby se vyjádřili, zda souhlasí či nesouhlasí se 
zápisy z předchozích zasedání (1x řádné, 1x per rollam).  
 
Hlasování:  
Pro: 12  
Proti: 0  
Zdržel se: 0  
 
Výsledek hlasování: Zápisy z předchozích zasedání byly schváleny. 
 
 
2. Výroční zpráva o hospodaření 

 

Úvodní slovo měl pan děkan prof. Marušák, zprávu následně podrobně představil pan 
tajemník Ing. Prajer. Následně pan děkan doplnil informace o dotaci na rekonstrukci FLD 
z MŠMT. 
 
Hlasování:  
Pro: 12  
Proti: 0  
Zdržel se: 0  
 
Výsledek hlasování: Výroční zpráva o hospodaření SZ za rok 2022 byla schválena. 
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3. Rozpočet FLD ČZU pro rok 2023 včetně kapitálového rozpočtu 

 
Úvodní slovo měl pan děkan prof. Marušák. Podrobně pak rozpočet FLD ČZU pro rok 

2023 včetně kapitálového rozpočtu představil pan tajemník Prajer. Pan děkan doplnil 
informace o mzdách, zejména s ohledem na končící projekty EVA a EXTEMIT-K a výši 
inflace. 

Dotaz Gavaľa – prosba z řad studentů o kontrolu funkčnosti počítačů v PC místnosti u 
děkanátu - pan tajemník ověří a nechá zkontrolovat. 

Dotaz dr. Ježek – jak se změní struktura financování mezd v roce 2023 s ohledem na 
končící projekty EVA a EXTEMIT-K, pan tajemník dotaz zodpověděl. 
 
Hlasování:  
Pro: 12  
Proti: 0  
Zdržel se: 0  
 
Výsledek hlasování: Rozpočet FLD ČZU pro rok 2023 včetně kapitálového rozpočtu byl 

schválen. 
 
 
4. Různé 

Pan tajemník představil průběh rekonstrukce FLD a plán na její dokončení. 
Pan děkan poděkoval za schválení výroční zprávy i rozpočtu. 
 
 
Doc. Nakládal poděkoval senátorům za účast na zasedání a zasedání ukončil.  

 

Zapsal: Ing. Radim Löwe, Ph.D.; místopředseda AS FLD  

 

 

doc. Ing. Oto Nakládal, Ph.D. 

předseda AS FLD 


